
FAPA 第七屆台灣年輕世代領袖政治培訓營 – 報名表 

2023 FAPA Emerging Leaders Workshop – Registration Form 

漢文姓名 

Hanji Name 
 

性別 

Gender 
 

英文姓名 

請與護照相符 

English Name 

 
出生日期 

Date of Birth 
(DD/MM/YYY Y) 

 

電郵信箱 

E-mail 
 

手機號碼 

Mobile Number 
 

通訊地址 

Address 
 

緊急連絡人 

Emergency 

Contact 

 
關係 

Relationship 
 

連絡電話 

Phone Number 
 

英文程度 

English 

Proficiency 

 

Native 

Speaker 

TOEFL 

iBT 

L  

IELTS 

L  

TOEIC 
 

/990 

全民

英檢 
 

S  S  

R  R  

W  W  

學歷 

Educational 

Background 

 

經歷 

Professional 

Background 

 

應檢附文件（請按下列順序排列，並於檢查後在□內打 V） 

Please check the □ to see if you have completed all required documents and placed them in the following order 

□報名表 

Registration Form 

□報名動機 

Statement of Purpose 

□推薦信一封 

Recommendation Letter 

參加同意書 Event Disclaimer 

本人已詳閱活動簡章並同意遵守出席承諾。報名表確係本人填寫，且報名資格完全符合營隊規定。如有不實

填寫或違反報名規定之處，願接受取消報名資格。違反出席承諾及各項規定，將接受營隊處分，絕無異議。 

I promise to attend this workshop, and I hereby declare under the penalty of disqualification that all the information 

provided here is true and correct to the best of my knowledge. By participating in the workshop, I agree to abide by 

the rules and regulations, and understand that I am subject to penalties if I fail to do so.  

簽名： 

                                                      Sign Here:  

 
 


